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Dagsorden  

Referat fra sidste møde  

Dinghy Cruising Association sommertræf  

Status havneuddybning  

Status regnskabsføring  

El på havnen 

Underskrive lokaletilskudsregnskab 

EVT.  

Næste møde 

 

Referat fra sidste møde  

Ingen kommentarer  

 

Dinghy Cruising Association sommertræf  

Vi vil gerne byde organisationen velkommen i enten weekenden 19-21 eller 26-28 august. De 
vil benytte slæbested, shelter og parkering.  

Bådene vil komme fra flere afkroge af europa og der er tale om ca. 8 både.  

 

 



Status havneuddybning  

Der har været møde med Viborg Kommune som er forløbet godt. Der er dog budgetproblemer 
i kommunen, så en havuddybning vil ikke kunne lade sig gøre før 2025/2026. Der vil dog blive 
arbejdet på at få uddybet indsejlingen inden.  

Rapporten fra COWI vil vi have gennemset af FLID, for at få en ekstra vurdering.  

 

Status regnskabsføring  

Jørgen Kjærsgaard er fortsat i gang med jagten på en ny regnskabsfører. Der vil blive afholdt 
møde med endnu en kandidat næste torsdag. 

 

El på havnen  

Klubben har i 2021 brugt ca. 42.000 kroner på strøm. Det bliver desuden erfaret at mange 
ikke overholder vedtægterne om afkobling af strøm. Prisen for strøm i 2022 må forventes at 
være væsentligt højere. Derfor vil vi gerne undersøge muligheden for målere på standere ved 
broen, således alle betaler for det de selv bruger. Gerne i kombination med gæstebetaling ved 
både og autocampere.   

Leif Vang og Jørgen Kjærsgaard vil være torveholdere.  

 

Underskrive lokaletilskudsregnskab 

Alle, undtagen Bent Kohls har nu underskrevet. Jørgen Kjærsgaard opsøger selv Bent Kohls.  

 

EVT.  

 

Næste møde 

19. maj 2022 

 

 

 

  

 


